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П И Ш А Є М О С Ь !
Ми, студенти-дефектологи, гор

ді за наших радянських вчених, 
які зробили ще один крок в ос
воєнні космосу. Приємно і радіс
но було читати повідомлення 
ТАРС про завершення ви
значного космічного експе
рименту. <гЛуна-16», взявши 
зразки породи, успішно призем
лилася.

Ще кілька років тому цей факт 
міг послужили сюжетом захоп
люючої казки: людина, знаходя
чись на Землі, простягає руку у 
космос і дістає звідти шматочок 
Місяця... А сьогодні... Сьогодні — 
це реальність.

Ми висловлюємо ' щире захоп
лення досягненням радянських 
вчених, яке яскраво продемон
струвало силу нашої науки і тех
ніки. Ми, студенти, у цьому успі
хові вбачаємо новий здобуток на

роду, керованого Комуністичною 
партією. Немає сумніву, що наша 
наука і техніка примножить зу
силля в здійсненні нових завдань 
по дальшому освоєнню космосу 
на благо нашої Вітчизни, в інте
ресах всього людства.

Тетяна ГОРІШНЯК, 
Микола КНИР, 

студенти дефектологічно
го факультету.

ДО ЛЕНІНСЬКОГО 
УРОКУ ГОТОВІ

2 жовтня минає 50 років з 
дня проголошення В. І. Леніним 
промови «Завдання Спілок мо
лоді». Ця промова стала програ
мою діяльності радянської мо
лоді на довгі роки. Незмірно 
зростає ї ї  значення й сьогодні 
— в період розгорнутого будів
ництва комунізму.

Про те, як готуються до цієї 
знаменної дати в житті комсо- 
сомолу студенти педагогічного 
факультету, розповідає комсо
мольський активіст Л. Клепа- 
чевська.

# 'Ф #
Готуючись до перегуку поко

лінь радянської молоді, комсо
мольці педагогічного факульте
ту активно включились у робо
ту. Наше основне завдання — 
добре вчитись, і ми докладаємо 
всіх зусиль, щоб перший етап 
Всесоюзного Ленінського заліку 
завершити з найкращого успіш
ністю. Більшість комсомольців 
уже грунтовно вивчили, глибо
ко продумали і мають конспект 
полум’яного звернення вождя 
до молоді на III з ’їзді комсомо
лу.

Пройшло півстоліття з тих 
пам'ятних часів. Та й зараз ми 
вчимось у Леніна жити. Саме 
про те, як ми втілюємо заповіти 
Ілліча в наше радянське сьо
годні, міг і скажемо в своїх ре
фератах, які ми готуємо до Ле
нінського уроку. Тематика їх 
різноманітна: «Ленін про кому
ністичну мораль», «Ленін про 
непримиренність буржуазної і 
пролетарської ідеологій», «Мі
щанство — наш ворог і сьогод
ні» тощо.

В цих рефератах — і ленін
ські заповіти, і звіт про їх ви
конання ветеранам партії і ком
сомолу, яких ми запросили, щоб 
розділити радість урочистих 
хвилин.

Нещодавно на нашому фа
культеті. були проведені комсо
мольські збори. Виступи Н. До- 
лжикової,* О. Шведової, В. Че- 
пакової, Н. Карети, С. Каран- 
дашової підтвердили, що кожен 
комсомолець розуміє, що Ле
нінський урок — це не фор
мальність, а важливий момент 
у житті кожного, це рапорт ком
сомолу. Батьківщині, Леніну, 
народу про досягнуте і, разом 
з тим, накреслення на майбут
нє. *

Л. КЛЕПАЧЕВСЬКА,
член комсомольського бю
ро педагогічного ф-ту.

БУТИ
В АВАНГАРДІ

Днями відбулося засідання 
кафедри історії КПРС. Члени 
кафедри обговорили і взяли со
ціалістичні зобов’язання на 
честь XXIV з’їзду нашої пар
тії. Доценти і викладачі кафед
ри В. Ніколаєнко, Г. Лещенко, 
А. Сапожніков, Н. Носкова 
розповіли про пропаганду рі
шень липневого (1970 р.) Пле
нуму ЦК КПРС і липневого 
Пленуму ЦК КП України, про 
велике творче піднесення, зв’я
зане з розгортанням соціалістич
ного змагання на честь XXIV 
з’їзду. Всі члени кафедри од
ностайно схвалили постанову 
ЦК КПРС «Про організаційно- 
політичні заходи в зв’язку з 
ініціативою трудящих по роз
гортанню соціалістичного зма
гання за гідну зустріч XXIV 
з’їзду КПРС».

У передз’їздівсикий період 
викладачі кафедри будуть не
впинно працювати над підви
щенням якості навчального 
процесу; у лекціях і на семі
нарських заняттях домагатись 
найповнішого і творчого вико
ристання ленінської теоретич
ної спадщини; брати активну 
участь у науково-методичній та 
громадсько-політичній роботі; 
розширювати шефські зв’язки з 
школами, з трудящими міста 
Києва і області. Всі ці аспекти 
діяльності знайшли своє відо
браження у взятих зобов’язан
нях. Крім цього, кожний ви
кладач визначив для себе ін
дивідуальну програму дій. До
цент Г. Лещенко, наприклад, 
зобов’язалась закінчити роботу 
над докторською дисертацією, 
доцент В. Ніколаєнко—закінчи
ти написання розділу дисерта
ції і т. д.

Вже сьогодні члени кафедри 
приступили до виконання своїх 
зобов’язань. Лекції, бесіди, 
проведення факультативних за
нять з учнями шкіл, безпосе
реднє спілкування з трудящи

ми — такі основні форми про
пагандистської роботи виклада
чів. У підшефних Тетіївському 
і Володарському районах дня
ми побував аспірант І. Довгаль. 
Мета поїздки — роз’яснення 
рішень липневого Пленуму, чи
тання лекцій для партійно-гос
подарського активу. Аналогіч
ну роботу з старшокласниками 
шкіл Києва проводять Н. Нос
кова та М. Іванців. Велику до
помогу надають наші виклада
чі Радянському райкому КП 
України. Доцент Г. Лещенко 
днями прочитала тут лекцію, 
аспіранти М. Скопець, Б. П’я- 
сецький керують школами ком
сомольської освіти при райко
мі.

Велику роботу проводять- ви
кладачі кафедри і в стінах ін
ституту. Готується наукова кон
ференція, присвячена XXIV 
з’їзду КПРС. На цьому теоре
тичному форумі студенти І—II 
курсів, члени гуртків історії 
КПРС, виступлять з доповід- 
дями, у яких розкриють і уза
гальнять підсумки роботи пар
тії за період «від з’їзду до 
з ’їзду». Немало належить по
працювати нашій кафедрі над 
оформленням нової ленінської 
аудиторії.

Постійну увагу ми приділяє
мо роботі кабінету історії 
КПРС. Тут виготовлені нові 
стенди, які висвітлюють діяль
ність партії з 1921 року до 
наших днів. До XXIV з ’їзду 
підбираються нові матеріали, 
журнальні і газетні статті, фо
то. Відразу ж -після з ’їзду ви
рішено виготовити стенд «Рі
шення XXIV з’їзду —• в дію».

Кожен член нашої кафедри 
докладає всіх сил, щоб бути в 
авангарді передз’їздівського 
змагання, яке набуває дедалі 
ширшого розмаху в інституті.

П. БАКУМЕНКО, 
зав. кафедрою історії КПРС, 
професор.

ЛЮДИ
НАШ ОГО
ІНСТИТУТУ

Хто хоч раз слухав пісні у виконанні Олександра Кокойла, 
той віддасть належне і його красивому голосу, і високій май
стерності та «професіоналізму» виконання.

Олександр обіймає в інституті неспокійну і клопітливу 
посаду — очолює студентську профспілку. Однак, при всій 
завантаженості громадською діяльністю, не забуває і про 
свою давню супутницю — пісню.

— Закоханий у пісню змалку... Особливо люблю пісню на
родну, — так він каж е про себе.

Любов до пісні Олександр «довів» ще в студентські роки, 
навчаючись у нашому інституті і беручи участь у художній 
самодіяльності, і тепер, чи не кожне Інститутське свято під
тверджує вірність його слів: Олександр незмінний учасник 
концертів художньої самодіяльності.

У його репертуарі — українські та російські народні пісні, 
романси, арії з опер. О. Кокойло неодноразово захищав честь 
інституту на республіканських та обласних конкурсах худож
ньої самодіяльності, має багато дипломів і почесних відзнак.

На концерті, присвяченому 50-річчю нашого інституту, ми 
знову почуємо його голос: зараз Олександр працює над нови
ми пісенними творами.

і На ф о то : співає О. К он о й ло .
Фото В. Тим ош енка.

Вісті з факультетських парторганізацій

З а  високу успішність
На відкритих .партійних збо

рах фізико-математичного фа
культету викладачі і студенти 
підвели підсумки навчально-ви
ховної та науково-дослідної ро
боти за минулий рік.

У своїй доповіді декан фа
культету професор М. І. Шкіль 
відмітив, що колектив фа
культету успішно виконав 
підвищені зобов’язання, взяті 
на честь 100-річчя з дня народ
ження В. І. Леніна.
- Значна робота проведена ка

федрами з питань модернізації 
лекційних курсів, посилено кон
троль за самостійною роботою 
студентів, значно збільшилася 
кількість студентів, що вчаться 
на «відмінно» і «добре», дещо

підвищився процент успішності 
на факультеті (95% проти91% 
у зимову сесію).

І все ж успішність на факуль
теті жадає бути -значно кращою. 
32 студенти, які не склали 
літню сесію,— це велике число. 
Із них 29 ще й досі не ліквіду
вали академзаборгованість. Не
покоїть нас і те, що більше по
ловини студентів мають по од
ній, а то і більше задовільних 
оцінок.

Тут ще багато роботи і ка
федрам, і комсомольській орга
нізації, 1 деканату. Треба повес
ти рішучу боротьбу проти пору
шення трудової дисципліни 
окремими студентами: пропуски 
занять, запізнення. Частіше

викликати студентів, які не 
встигають, на Індивідуальні 
консультації, на засідання ка
федр, комсомольського бюро, 
викладачам вести ретельний 

облік відвідування їх занять 
студентами.

Зараз на факультеті створена 
рейдова бригада на чолі з ко
муністом О. В. Войцехівським. 
Сприяти успішній роботі цієї 
бригади повинні всі комуністи 
факультету.

Треба посилити 1 ідейно-ви
ховну роботу з студентами в 
позалекційний час: викладачам, 
зокрема агітаторам, слід часті
ше бувати в гуртожитку і на 
кутках, де живуть студенти. 

Значних успіхів досягнуто

колективом факультету і в нау
ковій роботі. В ювілейному році 
викладачами написано ряд мо
нографій, підручників, посібни
ків, захищено дисертацій тощо.

В обговоренні доповіді декана 
взяли участь викладачі і сту- 
денти-комуністи.

На жаль, на цих важливих 
відкритих партійних зборах ду
же мало було студентів-комсо- 
мольців та безпартійних викла
дачів. Навіть завідуючі матема
тичними кафедрами не знайшли 
за потрібне взяти активну 
участь в обговоренні підсумків 
роботи за минулий рік і накрес
ленні завдань - на навчальний 
рік, що тільки розпочався.

На зборах одноголосно прий
нято нові соціалістичні зобов’я
зання на честь XXIV з’їзду 
КПРС.

В. КУХАР, 
доцент кафедри елементар
ної математики.

C T A P O C T A
Ганна Буртова — староста 

42-ї групи педагогічного фа
культету. Вона і на
дійний помічник деканату, і доб
рий товариш студентам. Аня у 
групі користується авторитетом 
і повагою. Вона принципова лю
дина. Горою стоїть за групу, 
але й вимагає багато. І має на 
це право. За всі роки навчання 
в інституті у Г. Буртової — 
жодної четвірки в заліковій 
книжці.

Вона організатор всіх захо
дів у групі. Тримає тісний зв’я
зок з комсоргом, профоргом. 
Аня, зрештою, просто хороша 
людина: ніколи не покине това
риша в біді, свої знання не три
має під замком, а охоче ділить
ся з іншими.

Ленінський стипендіат, ком
сомольський активіст, староста 
групи — такими студентами як 
Ганна Буртова можна пишатися. 

В. КОЖЕВНИКОВА, 
студентка педагогічного 
факультету.
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У КОМІТЕТІ НАРОДНОГО КОНТРОЛЮ
На серпневому засіданні 

КНК Радянського району обго
ворювалося питання про вико
нання Указу Президії Верхов
ної Ради СРСР від 12 квітня 
1968 року «Про порядок роз
гляду пропозицій, заяв та скарг 
громадян» в ЖЕК 404 і 407.

Як встановлено комісією, ке
рівництво ЖЕК 404 (т. Пет
рова) і 407 (т. Тютюнник) не 
задовольняють справедливих 
вимог мешканців і своєчасно 
не розглядають скарг. Окремі 
працівники ЖЕК 404 і зокре
ма начальник т. Петрова про
являють безтактність до гро
мадян і до членів групи народ
ного контролю. А в ЖЕК 407 
навіть не було встановлено 
ящика для пропозицій та скарг

У висновках комісії відзна
чається, що начальникам ЖЕК 
необхідно уважно вивчати при
чини, котрі породжують будь- 
які скарги, повсякчас підвищу
вати вимогливість до своїх під
леглих і звітуватись про робо
ту з пропозиціями, заявами та 
скаргами на зборах мешканців 
будинків.

Групи народних дозорців 
ЖЕК 404 і 407 не використо
вують свого права, даного їм 
Положенням про органи народ
ного контролю, і не заслухо
вують осіб, які допускають по
рушення державної дисципліни,

бюрократизм, тяганину, не при
тягають винних до відпові
дальності.

Районний комітет народного 
контролю за безвідповідальне 
ставлення до розгляду заяв 
громадян і за грубощі началь
нику ЖЕК 404 т. Петровій ого
лосив сувору догану, а на
чальнику ЖЕК 407 т. Тютюн
нику зробив зауваження.

У рішенні КНК відзначено 
також, що групам народного 
контролю при ЖЕКах необхід
но звернути увагу на розгляд 
скарг і заяв громадян началь
никами ЖЕК та їх підлеглими. 
Техніки-оглядачі, в свою чер
гу, повинні в спеціальних жур
налах робити відмітки про ви
конану роботу.

На засіданні комітету було 
розглянуто також питання про 
поганий стан справ у Київсько
му зоопарку, зокрема в садово- 
парковій секції, якою керував 
М. Сорока. Остання перевірка 
показала, що садово-паркова 
секція не виконує основних 
своїх функцій по забезпеченню 
квітами території зоопарку. 
Парникове господарство має 
запущений вигляд, не ведеться 
облік вирощуваних квітів. По
ганий догляд за квітами привів 
до того, що розсада почала ги
нути. З ’ясувалося і те, що роз 
сада квітів продається сторон

нім особам, нібн-то з метою рен
табельності секції. Але ж ви
трати секції значно переви
щують прибутки. Так, на 1970 
рік витрати складають 39,1 тис. 
крб., а прибутки — всього 16,1 
тис. крб.

За безгосподарність у роботі 
і зловживання, зокрема про
даж квітів, комітет народного 
контролю усунув М. Сороку від 
посади.

Директору. зоопарку т. Шер
шуну за безконтрольність ого
лошено сувору догану.

Групі народного контролю 
зоопарку (голова А. Сабірова), 
необхідно надалі звернути ува-' 
гу дозорців на активізацію ро
боти і вжити всіх заходів для 
поліпшення роботи садово-пар
кової секції. Широко практи
кувати висвітлення в стінній 
пресі своєї діяльності, надава
ти гласність всім заходам, які 
проводить ГНК зоопарку.

Перевіривши обслуговування 
населення в ресторанах, кафе 
і робітничих їдальнях Радян
ського району, комітет народ
ного контролю констатував: 
незважаючи на те, що ще в 
квітні було вказано IV тресту 
їдалень на недоліки в роботі 
багатьох підприємств громад
ського харчування, керівництво 
тресту так І не вжило істотних 
заході1; по наведенню порядку. 
Внаслідок цього повторюються 
грубі порушення.

В першу чергу це стосується 
кафе «Ласточка» та їдалень 
476 і 495. Тут не дотримую
ться санітарних правил: посуд
миється погано, прибори не сте
рилізуються, хлорний режим 
недостатній, не працюють холо
дильники. В асортименті страв 
немає тістечок і холодних заку
сок, вибір гарячих страв обме
жений. Аналіз проб страв по
казав, що при закладанні про
дуктів порушуються встанов
лені норми. Крім того, в кафе 
«Ласточка» обраховують покуп
ців. Технічний нагляд здійснює
ться погано: гирі і ваги з про
строченим часом клейма, що 
дає можливість обважувати по
купців.

Такі ж- порушення правил 
торгівлі виявлено і в ряді ін
ших підприємств громадського 
харчування.

Комітет народного контролю 
за повторне порушення правил 
радянської торгівлі в їдальнях 
476 і 495 зауважив завідуючій 
т. Юдіній. Суворо попереджено 
виконуючу обов'язки завідую
чої кафе «Ласточка» т. Міщен- 
ко, завідуючу їдальнею 450 
т. Чаковську та їдальні 497 
т. Новікову за факти обважу
вання, недодачі продуктів у 
блюда і за безконтрольність ро
боти буфетів при їдальнях.

Директорам їдалень 420 
(т. Рудой), 455 (т. Кудряшову), 
438 (т. Третякову) і кафе 968 
(т. Озимковському)- теж було 
вказано на допущені порушен
ня правил радянської торгівлі.

Комітет народного котролю 
звернув увагу керівництва IV 
тресту їдалень (т.т. Триденська, 
Шерстяк) на неефективність 
застосовуваних ними заходів по 
вихованню кадрів і недостатній 
контроль за діяльністю підпри
ємств громадського харчу
вання.

Групі народного контролю 
тресту (голова т. Кудряшов) 
слід посилити контроль за ді
яльністю їдалень і кафе, звер
нувши увагу на дотримання 
правил санітарного режиму і 
правил радянської торгівлі.

Останнім слухалося питання 
про заготівлю овочів. Перевір
кою було встановлено, що ке
рівництвом оптово-роздрібної 
контори «Головплодоовочтор- 
гу» і районною плодобазою про
ведено певну роботу по пере
робці і заготівлі ранніх овочів 
та підготовці продукції на зи
мове зберігання.

Але з запланованої до- за
солки 1000 тонн огірків засоле
но лише 910 тонн. Є великі 
простої автотранспорту, від
сутня тара під огірки, * склади 
для збереження картоплі та ін
ших овочів знаходяться в неза
довільному стані і майже не 
підготовлені до прийомки про
дукції на зимове збереження.

Все це свідчить про незадо
вільну роботу плодобази, яка 
фактично самоусунулась від за
возу фруктів, овочів, ягід для 
реалізації в магазинах. А ті ма
шини, що їздять за межі облас
ті з метою закупки фруктів та 
овочів, доставляють продукцію 
в магазини, минаючи плодоба- 
зу. Товарознавці плодобази в 
свою чергу не беруть участі в 
питаннях постачання магазинів 
продукцією. На засіданні КНК 
відзначалася і низька дисциплі
на праці на плодобазі.

Комітет народного контролю 
звернув увагу оптово-роздріб
ної контори «Головплодоовоч- 
торгу» та плодобази на виявле
ні недоліки і зобов’язав в най- 
коротший термін їх ліквідувати.

Комуніст Яків Мусійовнч Л ю - 
барський  — водій АТП 09101 — 
вміло поєднує виробничу і гро
мадську роботу. Машина, на якій 
він працює, пройшла мільйон кі- • 
лометрів без капітального ремон
ту. Колектив 5-ої колони обрав 
Яківа Любарського головою групи 
народного контролю.

Після перевірки

ЧЕРСТВІ
ДУШІ
Учасник громадянської війни та 

інвалід Великої Вітчизняної війни 
тов. Гольдройз 111. Д., що мешкає 
по Бульвару Шевченка 36, кв. 22, 
звернувся до районного комітету 
народного контролю зі скаргою 
на бездушне ставлення до нього 
з боку працівників Райжитлоуп- 
равління Радянського району.

На жаль, мусимо констатувати, 
що факти, як кажуть, відпові
дають дійсності. Ще у середині 
лютого ц. р. тов. Гольдройз подав 
до Райвиконкому заяву з прохан
ням відремонтувати його кварти
ру. Більше місяця потрібно було 
заступникові начальника РЖУ тов. 
Городинському, щоб повідомити 
заявника, що його квартира буде 
відремонтована під час ремонту 
всього будинку № 36.

Ремонт кзартир у цьому будин
ку в основному вже зроблений. 
Що ж стосується квартири тов. 
Гольдройза, то роботи по вста
новленню в ній ванни, умивальни
ка та обладнанню санвузла вико
нані з порушенням технічних 
умов, не вирішено питання опа
лення приміщення і забезпечення 
гарячою водою. Адже недарма 
інженер РЖУ тов. Круглова за
бракувала виконані роботи, скла
ла ескіз-варіант обладнання сан
вузла і вручила цей ескіз госпо
дарю квартири.

Було це ще 2 квітня ц. р. Отже 
пройшло вже шість місяців та, не 
дивлячись на нескінченні клопо
тання тов. Гольдройза, справа ні
як не зрушиться з місця.

Ми вважаємо, що винуватці 
цієї обурливої історії, люди, що 
показали черствість своєї душі, 
повинні бути притягнуті до відпо
відальності, а витрати за роботи, 
що потребують... переробки, тре
ба віднести на їх рахунок.

Одночасно вважаємо за необ
хідне звернути увагу працівників 
РЖУ на те, що в квартирі ветера
на двох воєн велика вологість; 
квартира потребує ретельного об
слідування і ремонту, бо зараз 
вона непридатна для мешкання

О. ДЕРИБАС, 
зав. бюро скарг КНК;

Л. ТАРНОПОЛЬСЬКИИ,
позаштатний інспектор 
КНК, інженер-будівельннк.

Номер «Дозорця» підготував 
позаштатний сектор інформації 
Радянського районного КНК.

В похід за ефективність виробництва

ДОЗОРЦІ АВІАЗАВОДУ
Л ист ЦК КПРС, Ради Міні

стрів СРСР, ВЦРПС та ЦК 
ВЛКСМ «Про покращення ви 
користання резервів виробницт 
ва та посилення режиму еконо
мії в народному господарстві» 
народні контролери Київського 
авіаційного заводу поклали в 
основу своєї діяльності. Тут 
розроблено заходи щодо режи
му економії, виконання яких 
забезпечує кожному цеху чи 
відділу можливість поліпшення 
організації виробництва, підви
щення продуктивності праці і 
збереження матеріальних і тру
дових ресурсів.

Систематичний контроль за 
виконанням цих заходів взяли 
на себе народні дозорці. Відпо
відальні за це члени бюро гру
пи народного контролю запи
сують у щоденники груп зав
дання. А групи чи пости цехів, 
одержавши конкретні завдання, 
виконують їх і періодично зві
тують перед бюро ГНК.

При обговоренні матеріалів 
грудневого (1969 р.) Пленуму 
ЦК КПРС та листа ЦК КПРС, 
Ради Міністрів СРСР, ВЦРПС 
і ЦК ВЛКСМ народні контро
лери спільно з своїми колекти
вами в цехах і відділах внесли 
1512 пропозицій. На основі цих 
пропозицій було розроблено 
загальнозаводські заходи.

Виконуючи рішення грудне
вого (1969 р.) Пленуму ЦК 
КПРС, партійні та профспілко
ві організації цехів та відділів 
при безпосередній участі на
родних контролерів добились 
певних результатів в економії 
виробничих ресурсів. Так, на
приклад, за 8 місяців цього 
року заощаджено: чорних ме
талів — 50,5 тонн, кольорових 

. — 27,7 тонн, палива (умовно
го) — 89 тонн, електроенергії 
— 846 тисяч кіловат-годин.

У вересні спільно з пред
ставником парткому було про
ведено рейд, який ставив за

мету перевірку виконання за
ходів по використанню резер
вів виробництва і посиленню 
режиму економії. Під час пе
ревірки з’ясувалося, що групи 
і пости дозорців приділяють 
цьому важливому питанню пов
сякденну увагу. Найкращих ре
зультатів доеягли цехові групи 
народних контролерів, які очо
люють тт. М. Манжула, В. Мос- 
калюк, В. Корабльов, Г. Саль
ников, М. Мацук та інші.

Народні дозорці, контролюю
чи виконання заходів, під час 
рейдів виявляють окремі недо
ліки. Так, за їхніми сигнала
ми було змінено режим роботи 
складу головного енергетика, 
що був незручний для спожи
вачів. Інші приклади. Вантаж, 
що прибув на завод, був кину
тий просто неба, поки вирішу
валось питання, куди його по
діти. Народні контролери рішу
че втрутились у цю справу і 
питання було вирішене негай
но. Значні кошти були таким 
чином збережені. За сигналом 
ГНК було усунуто недоліки в 
оформлені документації на 
одержання матеріальних цінно
стей, які могли привести до 
розкрадань. Крім того, народні 
дозорці разом з дружинниками 
та охороною заводу провели 
рейд по виявленню розкрадань 
матеріальних цінностей в одно
му з цехів заводу. В результа
ті цієї перевірки було збере
жено для заводу матеріальних 
цінностей на суму 8500 карбо
ванців.

Зараз народні контролери 
авіазаводу, готуючись гідно 
зустрінути XXIV з’їзд КПРС, 
роблять свій повсякденний вне
сок в справу боротьби за еко
номію і бережливість, в справу 
успішного завершення п’ятиріч
ного плану.

А. ЛЕПШЕИ, 
голова ГНК КАЗу.

КУТОЧОК «КОМСОМОЛЬСЬКОГО ПРОЖЕКТОРА»

КІШКА... НА СЛУЖБІ 
«РАЙГАСТРОНОМТОРГУ»

Будується наше місто. З кож
ним днем все красивішими стають 
наші вулиці. Відчиняють свої двері 
нові, світлі, добре обладнані ма= 
газини. Кожний з нас хоче, щоб 
продавці були ввічливими, а тор
говельні зали світлими і добре, зі 
смаком оформленими, щоб віт
рини яскраво і дотепно рекламу
вали різноманітні товари.

На жаль, так буває не завжди. 
Щоб переконатися в цьому заві
тайте у невеликий магазин «Про
довольчі товари» № 12, що міс
титься у будинку по Бульвару 
Шевченка, 36. В день дає він 
2,5—3 тис. крб. виручки. Міг би, 
за твердженням директора ма
газину, давати і більше, — 4—5 
тисяч крб. та вся справа у примі
щенні, в умовах праці.

Невеликий торговельний зал, 
що вже давним-давно потребує 
капітального ремонту, і який ба
чив у себе в гостях не одну авто
ритетну комісію й начувався про 
розумні конструкторські рішення, 
і до цього дня перебуває у «со
лодкій» напівдрімоті підлоги і 
стилажів, що вже давно згнили. І 
хоча персонал магазину чимало

сил витрачає на те, щоб відвою
вати у запущеності хоча б трохи 
магазинної площі, майже всі йо
го зусилля пропадають даремно 
через вперту неувагу до цієї тор
говельної точки з боку «Райгаст- 
рономторгу», який, до речі, місти
ться майже поряд з магазином.

Якщо на неувагу свого безпо
середнього начальства працівники 
магазину можуть скаржитись, то 
вже пацюків звинувачувати в не
достатній увазі — не можна. їх 
штаб-квартира розташована пря
мо в допоміжних приміщеннях, а 
у торговельному залі вони не 
з’являються хіба що тільки під 
час чергувань виписаної з іншої 
установи кішки... Та, погодьтеся, 
що кішка та ще й не своя, це не 
вирішення проблеми.

Коли ж, нарешті, «Райгастро- 
номторг» знайде можливість при
вести в порядок приміщення ма
газину № 12?

Відповідь на це питання хотіло
ся б вмістити вже в наступному 
номері «Дозорця».

О. козловськии,
нач. штабу «КП» Радян
ського району. Редактор В. СОКУР.


